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Abstract (en)
The palletised container is produced in wood and it comprises a pallet-type base and surrounding walls (3). This pallet is characterised in
that it comprises a structure in the form of a brace between the surrounding wall (3) and the base (2) so as to prevent any deformation of the

corresponding wall during handling of the palletised container by a fork-lift truck. This structure in the form of a brace is obtained by assembling the
edge (13) of the base with the lower plank (9) of the corresponding surrounding wall. These wooden palletised containers are particularly used for
gathering fruit in orchards. <IMAGE>

Abstract (fr)

La palette-conteneur est réalisée en bois et elle comprend un fond type palette et des parois d'entourage (3). Cette palette est caractérisée en ce
qu'elle comporte une structure en forme d'équerre entre la paroi d'entourage (3) et le fond (2) de fagon a éviter toutes déformations de la paroi
correspondante lors de la manipulation de la palette-conteneur par un chariot de manutention a fourche. Cette structure en forme d'équerre est
obtenue par assemblage de la rive (13) du fond avec la planche inférieure (9) de la paroi d'entourage correspondante. Ces palettes-conteneurs en

bois sont plus particulierement utilisées pour la cueillette des fruits dans les vergers.
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